
Rosenholm Rideklub 
 
Bestyrelsesmøde  
Dato: 22.04.2025 
 
Deltager: Maria S, Maria M. Christina, Mille, Inger, Sarah, Anne-Louise.  
Referent: Maria Sloth 
 
Punkt 1. Næste møde: 
Tirsdag d. 29.4.2025 fra kl.17 
 
Punkt 2.: Opfølgning på sidste referat:  
Ref. Godkendt 

- Der mangler billeder af rideskolehestene de vil blive taget løbende hen over sommeren. 
- Vi får fikset brønden 
- Vi får montør ud til at ordne dyser i ridehallen i uge 17 

 
 
Punkt 3. fordeling af opgaver:  
Mille laver bestilling på foder og Tina sørger for at sætte foder på opstaldernes regning.  
 
Punkt 4. Undervisning: 
Underviserne får 1 times løn til forberedelse pr kvartalet pr. trin der er læringsplan-styret. Sarah står for 
udmelding. 
 
Punkt 5. Købe af rideskoleheste: 
Der bliver udarbejdet et regelsæt for køb af rideheste, således alle regler overholdes og for at sikre 
kvaliteten af rideskolens kommende heste.  
Der må ikke købes heste medmindre regelsætte er tjekket igennem. 
 
Punkt 6. Sommer indgræsning: 
Vi får lov til at græsse inden ormekur, da vi ikke kan vente på ormekur etc. 

 
Punkt 7. Kommende udgifter: 

- Der skal købes 4 toiletter. Alle skal skiftes - til en pris af 400,- stykket. Der skal muligvis nye sæder 
til. 

- Vi undersøger om der er en i klubben der kan hjælpe med at sætte toiletterne op. 
- Vi ønsker at afsat penge til springudstyr. Der mangler sikkerhedsholdere og støtter. Der er nok 

bomme. Der bliver lavet e udregning. 
 



Punkt 7. Status på mail: 
Vi har modtaget en mail hvor i der stilles spørgsmålstegn ved måden, der drives hestevelfærd på. 

- Der skal udarbejdes et svar vi kan stå indenfor.  
Vi afsætter mødet d. 29/4 kun til dette.  

- Det skal meldes klart ud, hvad holdningen er.. Principper og værdisæt for hestehold -og 
management skal udarbejdes (der tages afsæt i DRFs reglement). 
 

Punkt 7. Status på frivillige, ridelejre og opstalder: 
- Det er desværre svært at skaffe frivilligt hjælp i klubben, men vi håber at det lykkes.  
- Der er næsten fuldt hus på mini-lejren, der er stadig pladser på maxi-lejren.  
- Vi har modtaget en opsigelse på en boks. 

 
 Punkt 8. Personalestatus: 

- Der søges tilkaldevikarer til ridefys.  
 
Punkt 9. Ønske fra Juniorudvalget: 
Der ønskes spring på den nederste bane fra juniorudvalget 

- Det er blevet bestemt, at springene ikke skal stå fast på banen, da banen vil give medlemmerne 
mulighed for at ride også når der er undervisning.  

 
Punkt 9. Halplan: 
Halplan skal rettes til og lægges på hjemmesiden.  


